

「中九龍幹線 — 啟德東」工程 (合約編號：HY/2018/02)
“Central Kowloon Route – Kai Tak East” Project (Contract No.: HY/2018/02)

2025 年 10 月 10 日

通告編號: CKRKTE/Notice/2025/05



通告七十二

啟祥道（西行）至啟祥道（東行）的掉頭支路道路重開

為配合「中九龍幹線 — 啟德東」工程（合約編號：HY/2018/02），早前臨時封閉連接啟祥道（西行）至啟祥道（東行）近前九龍灣國際展貿中心用地的掉頭支路將於 **2025 年 10 月 13 日上午 5 時 30 分** 起重新開放。詳情請參考附件一。

有關地點將設置適當交通標誌，以指導駕駛人士。如對工程有任何查詢，歡迎致電 24 小時工程熱線 6391 7037。

10 October 2025

Notice Reference No.: CKRKTE/Notice/2025/05

Notice 072

Re-opening of U-turn Slip Road from Kai Cheung Road Westbound to Kai Cheung Road Eastbound

To facilitate the construction works of “Central Kowloon Route – Kai Tak East” (Contract No.: HY/2018/02), previously temporarily closed U-turn slip road leading from Kai Cheung Road westbound to Kai Cheung Road eastbound near the site of Former Kowloon Bay International Trade and Exhibition Centre will be re-opened with effect from **5:30 a.m. on 13 October 2025**. Please refer to the **Attachment 1** for details.

Appropriate traffic signs will be erected on site to guide motorists. Should you have any queries, please contact our 24-hr hotline at 6391 7037.

「中九龍幹線 — 啟德東」工程 (合約編號：HY/2018/02)
 “Central Kowloon Route – Kai Tak East” Project (Contract No.: HY/2018/02)



附件一

Attachment 1

